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سال بیست ویکم      شماره  ۴۹۰۹ ورزشورزش

برای جذب  میلاد محمدیهزینه  ۵۰  میلیاردی  پرسپولیس 
گفته می شود باشگاه پرسپولیس برای 
دریافت رضایت نامه میلاد محمدی ۴۰۰ 
هزار دلار و برای دستمزد او ۴۵۰ هزار دلار 
هزینه کرده است. به گزارش ایرنا، حدود 
یک ماه قبل عبدالکریم حســن با دریافت 
پیشــنهادی خوب از قطر تصمیم گرفت 
به لیگ ســتارگان برود و دوباره در کشور 
خودش مشــغول بازی شود. پرسپولیس 
برای صدور رضایت نامه عبدالکریم حسن 
حدود یک میلیون و ۳۰۰ هزار دلار دریافت 
کرد و البته کمپ یک هفته ای و رایگان در 
قطر هم به مفاد این تفاهم اضافه شــد. 
پرســپولیس بعد از جدایی عبدالکریم با 
مدافعان چپ بســیاری مذاکــره کرد که 
شــاخص ترین آنها یحیی عطیه االله بود؛ 
مدافعی که عضو ســوچی در روسیه بود 
اما سرانجام به پرسپولیس جواب منفی 
داد تا فوتبالش را در قاره آفریقا دنبال کند. 
پرســپولیس وقتی دید در بازی نخســت 
خود در لیگ بیســت و چهارم، مشــکلات 
بسیاری در ســمت چپ خط دفاع دارد، 
به ســرعت دست به کار شــد و توانست 
میــلاد محمدی را جــذب کند. محمدی 
عضــو آدانادمیر اســپور در لیــگ ترکیه 
بود. او فصــل قبل نمرات خوبی دریافت 
نکرد و حتی عنــوان ضعیف ترین بازیکن 
فصل تیــم ترکیه ای را به خود اختصاص 
داد. با این حــال نمی تــوان از ویژگی های 
منحصر به فــرد او، به خصــوص در فــاز 
دفاعی بــه راحتی گذشــت. میلاد عضو 
تیم ملی نیز هست و همین می تواند یک 
دلیل خوب برای جذب او باشد. محمدی 
در دو بــازی ابتدایی آدانا در ســوپرلیگ 
ترکیه هــم در ترکیب ثابت قــرار گرفت، 
اما فشار پرســپولیس و مبلغی که برای 
دریافت رضایت نامه پرداخت کرد، همه 
و همه دســت به دســت هــم دادند تا 
محمدی بعد از حــدود ۹ فصل بازی در 
خارج از کشــور، به لیگ ایــران برگردد و 
فوتبالش را این بار در پرســپولیس از سر 
بگیرد. در خبرها عنوان شــده که باشگاه 
آدانا قراردادش را با محمدی فسخ کرده 
و سپس پرسپولیس برای جذب او دست 
به کار شده اســت. این در صورتی است 
که مذاکرات پرسپولیس با مسئولان آدانا 
باعث پایان همکاری باشــگاه ترکیه ای با 
میلاد محمدی بود. حتی شنیده می شود 
پرســپولیس  رضایت نامه،  دریافت  برای 
حــدود ۴۰۰ هــزار دلار پرداخــت کرده 
و این گونــه توانســته دفاع چــپ ثابت 
آدانادمیر اسپور را به خدمت بگیرد. گویا 
محمدی و پرســپولیس برای دســتمزد 
یک ســاله نیز روی عدد ۴۵۰ هــزار دلار 
توافق کرده انــد. مبلغی مناســب برای 
بازیکنــی که در تیم ملــی مهره ای مهم 
محسوب می شــود و در شرایط مطلوبی 
پیراهن پرســپولیس را پوشــیده است. با 
توجه به اینکه محمدی در شــرایط بازی 
بوده و همین هفته در ترکیب آدانا حضور 
داشــته، احتمالا گاریدو هم خیلی زود از 
وجودش در ترکیب اصلی پرســپولیس 

سود خواهد برد.

را   اخذ  نکردمیزبانی   در   ورزشگاه   شهرقدس   استقلال  مجوزهای  لازم 
ســازمان لیگ اعلام کرد: طبق ماده ۱۴ 
آیین نامه برگزاری مســابقات، هر باشــگاه 
موظف است دو ورزشگاه را برای میزبانی 
مســابقات به ســازمان لیگ معرفی کند. 
از  انجام شــده  نامه نگاری های  با وجــود 
ســوی ســازمان لیگ در تاریخ هــای ۱۲ و 
۲۷ مــرداد مبنی بر درخواســت معرفی 
این دو ورزشگاه، باشگاه استقلال پاسخی 
ارائه نکرد و با وجود پیگیری های سازمان 
لیگ، اقدامی از ســوی مدیران باشگاه در 
این زمینه صورت نگرفت. از ســوی  دیگر، 
در آخرین جلســه ســتاد استانداردسازی 
ورزشگاه ها، به باشگاه استقلال اعلام شد 
هرچه زودتر ورزشــگاه دیگری را که قرار 
است در آن میزبان مسابقات باشد، معرفی 
کند. ســرانجام در تاریخ ۲۴ مرداد ( ۹ روز 
پیش از مســابقه با ملوان انزلی در هفته 
دوم لیگ برتر) باشــگاه استقلال ورزشگاه 
شــهدای شــهر  قــدس را معرفــی کرد؛ 
با این حال پس از بررسی های صورت گرفته،  
با توجــه به نواقــص و شــرایط موجود 
این ورزشــگاه، مجوزهــای لازم به منظور 
برگزاری این مسابقه با حضور تماشاگران 
صادر نشد و مطابق مقررات سازمان لیگ 
رأســا ورزشگاه سردار آزادگان قزوین را که 
شــرایط مطلوبی جهت برگزاری مسابقه 
داشــته و همچنین زیرســاخت های لازم 
برای اســتفاده از سیســتم VAR را دارد، 
به عنوان میزبان مسابقه استقلال و ملوان 

انزلی انتخاب کرد.

نقره داغ  می کند؟کوروش  کمپانی  پرسپولیس  و   تراکتور   را 
انتشــار نامه ای از سوی فراجا و دادســتانی مبنی بر ممنوعیت صدور 
کارت بازی چهــار بازیکن لیگ برتری این شــائبه را به وجود آورد که 
نتیجه بازی های پرسپولیس و تراکتور در هفته اول به دلیل استفاده از آنها ۳ 
بر صفر خواهد شد اما بر اساس بررسی های ایسنا، این نامه ها پس از برگزاری 
هفته نخست به فدراسیون فوتبال ابلاغ شده و در نتیجه مشکلی این دو تیم 
را تهدید نمی کند. به گزارش ایسنا، بعد از تشکیل پرونده قضائی برای یکی از 
فروشــنده های گوشــی موبایل به نام کوروش کمپانی، معاون دادســتانی و 
رئیس پلیس امنیت اقتصادی فراجا با ارسال نامه هایی به فدراسیون فوتبال 
اعلام کردند که با توجه به تبلیغاتی که ســعید صادقــی، علیرضا بیرانوند، 
مرتضی پورعلی گنجی و مهدی مهدی پور برای این شرکت انجام داده بودند، 
قرارداد آنها ثبت و کارت بازی آنها صادر نشود. بعد از انتشار این نامه سؤالی 
کــه به وجود آمد، این بود که آیا در هفته نخســت لیگ برتر، بازی کردن این 
چهار بازیکن غیرقانونی بوده اســت یا خیر؟ بررســی های ایسنا در این زمینه 
نشــان می دهد نامه یادشده یکشــنبه ۲۸ مرداد ۱۴۰۳، به فدراسیون فوتبال 
ابلاغ شده که بعد از برگزاری هفته اول لیگ برتر بوده است، در نتیجه حضور 
بیرانوند و سعید صادقی در ترکیب تیم های تراکتور و پرسپولیس منع قانونی 
نداشــته و تأثیری در نتایــج دیدارهای این دو تیم مقابل مس رفســنجان و 
ذوب آهن نخواهد داشــت. تراکتــور در هفته اول با نتیجــه ۲ بر صفر مس 
رفســنجان را شکست داد و پرســپولیس مقابل ذوب آهن با نتیجه یک-یک 
متوقف شــد. درحال حاضر این بازیکنان با بازگرداندن ۵۰ میلیون  تومانی که 
بابت تبلیغ کــوروش کمپانی دریافت کرده بودند، مشــکلی برای حضور در 

بازی های تیم های شان ندارند.

باز   استاز   اجاره  ۲۵۰میلیونی تا  فاجعه ای که هنوز  پرونده اش مرور وضعیت عجیب مدرن ترین ورزشگاه ایران
با وجود امکانات ویژه ورزشگاه امام رضا (ع) مشهد و چمن مطلوب 
ایــن ورزشــگاه، صادرنشــدن مجوز بــرای برگزاری مســابقات مهم 
دردسرســاز شــده اســت. به گزارش فوتبال ۳۶۰، لیگ برتر فوتبال ایران در 
شــرایطی فعالیت خود در دوره بیســت وچهارم را آغاز کرد که ناآماده بودن 
ورزشــگاه ها، مهم ترین چالش فوتبال باشــگاهی ایران محســوب می شود. 
نه تنها تیم های بزرگ مانند اســتقلال و پرســپولیس با چالش انتخاب محل 
میزبانی از رقبای شــان مواجه شده اند، بلکه تیم ملی ایران هم خانه به دوش 
اســت و برای نخستین دیدار در مســیر دور سوم انتخابی جام جهانی ۲۰۲۶، 
ســه بار محل برگزاری مســابقه تیم ملی ایران مقابل قرقیزستان تغییر کرد. 
مدیر ورزشگاه آزادی روز گذشته خبری ناامیدکننده به هواداران سرخابی داد 
و اعلام کرد که تا پایان مهرماه، خبری از آماده شــدن این ورزشــگاه نیســت. 
ضمن آنکه ورزشگاه تختی هم فعلا مهیای میزبانی از استقلال و پرسپولیس 
نیســت و شــورای تأمین اســتان تهران موافق برگزاری دیدار سرخابی ها در 
ورزشگاه شهدای شهر قدس هم نیست. در چنین شرایطی، در حالی استقلال 
و پرسپولیس در فکر میزبانی در قزوین یا اراک هستند که ورزشگاه مدرن امام 
رضا (ع) مشهد که یکی از مدرن ترین ورزشگاه های ایران محسوب می شود، 
به لحاظ کیفی، بهترین گزینه برای ســرخابی ها است باوجوداین میزبانی در 

این ورزشگاه برای استقلال و پرسپولیس میسر نیست.

اجاره ۲۵۰ میلیونی، داد تاج را درآورد
مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال، روز گذشته در حاشیه مراسم بدرقه 
کاروان پارالمپیکی ها، درباره وضعیت ورزشــگاه امام رضا (ع) واکنش نشان 
داد و با تمجید از وضعیت این ورزشــگاه، درباره اجاره بهای بالای آن انتقاد 
کرد؛ چراکه تیم ذوب آهن به  واســطه برگزاری مسابقه تیم ملی در ورزشگاه 
فولادشــهر، باید دیدار هفته دوم خود را در مشهد برگزار کند و پیگیری های 
بیشتر نشــان می دهد که اجاره بهای ورزشگاه به مسئولان باشگاه اصفهانی، 

۲۵۰ میلیون تومان اعلام شده است.

فقط تیم های کم هوادار  در مشهد  حق  میزبانی  دارند
اســتقلالی ها امیــدوار بودند که بتواننــد از ملوان بندرانزلی در مشــهد 
میزبانی کنند اما شورای تأمین استان خراسان رضوی مجوز برگزاری مسابقه 
را به آبی ها نداد. پیگیری های بیشــتر نشان می دهد که ورزشگاه مدرن امام 
رضا (ع) مشــهد در مرکزیت شهر واقع شــده و برگزاری مسابقات تیم های 
پرطرفدار در این ورزشــگاه می تواند وضعیت ترافیکی شــهر را پیچیده کند. 
همین مســئله باعث شــده تا فقط تیم های کم هوادار بتوانند مجوز بازی در 
ورزشــگاه امام رضــا (ع) را دریافت کنند و در همین راســتا، دوئل تیم های 

ذوب آهن اصفهان و هوادار تهران در این ورزشگاه به انجام می رسد.

پای زنان هم  در  میان  است
رئیــس فدراســیون فوتبال روز گذشــته اعلام کــرد که قرار بــوده دیدار 
تیم های ملی ایران و قرقیزســتان در مشــهد برگزار شــود اما برای برگزاری 
این مســابقه موافقت انجام نشــده است. گفته می شــود که در کنار مسائل 
امنیتــی و چالش های ترافیکی، یکی از مهم ترین دغدغه ها موانع موجود در 
زمینه حضور زنان در ورزشــگاه اســت؛ به  طوری  که گفته می شود از سوی 
نهادهای بالادستی در اســتان خراسان رضوی، ورود زنان به ورزشگاه مدرن 
امام رضا (ع) مشــهد ممنوعیت هایی دارد و این مســئله می تواند برای تیم 

ملی و البته تیم های پرطرفدار چالش آفرین شود.

فاجعه تلخ بازی ایران و لبنان  و  پرونده ای که همچنان باز  است
تیم های ملی ایران و لبنان در فروردین  ۱۴۰۱ در مشــهد رودرروی هم قرار 
گرفتند. ممانعت از حضور زنان در ورزشگاه، فاجعه بزرگی را آفرید و برخورد 
ناشایست با زنان در مقابل درهای ورودی ورزشگاه، زمینه ساز تشکیل پرونده 
علیه مســئولان برگزاری مســابقه در نهادهای قضائی شد. باوجوداین گفته 
می شــود بعد از دو سال، پرونده مسکوت مانده و خبری از صدور حکم علیه 
خاطیان نیســت؛ آن هم درحالی که یکی از مسئولان ارشد در زمینه برگزاری 
آن مســابقه، یکی از اعضای هیئت رئیسه فدراســیون فوتبال است و به نظر 
می رســد مفتوح بودن پرونده بازی جنجالی ایران و لبنان و صادرنشدن حکم 
متهمان آن پرونده، در مســیر صادرنشدن مجوز از سوی شورای تأمین استان 

خراسان رضوی مؤثر است.

چشم ایران به ۲ ورزشگاه مشهد
مشهدی ها در لیگ برتر، لیگ دســته اول و حتی لیگ دسته دوم نماینده 
ندارند و همین مسئله باعث شده تا ورزشگاه امام رضا (ع) از دسترس خارج 
باشــد. نه تنها این ورزشگاه امکانات مناسبی دارد، بلکه ورزشگاه ثامن الائمه 
هم بازسازی شده و شرایط مطلوبی برای برگزاری مسابقات باشگاهی دارد. 
در روزگاری که فوتبال ایران در عرصه ملی و باشــگاهی با بحران ورزشــگاه 
مواجه است، دو ورزشگاه مناســب در مشهد برای برگزاری مسابقات وجود 
دارد و بایــد دید ســرانجام چه زمانــی تیم های پرطرفدار مانند اســتقلال و 
پرســپولیس یا تیم ملی هــم مجوز برگزاری مســابقات خود در مشــهد را 

دریافت می کنند.

خبر فوتبال

حســن یزدانی، ستاره کشــتی آزاد ایران، روزهای عجیبی 
را ســپری می کنــد. او از یــک معمای بزرگ پیش از شــروع 
بازی های المپیک پاریس ســربلند خارج شد ولی درست در 
دیدار فینال وزن ۸۶ کیلوگرم همین بازی ها وارد یک معمای 
پیچیده تر از قبل شــد. حســن یزدانی که حالا با یک طلا و دو 
نقره المپیک در کنار جهان پهلوان تختی ایستاده، در شرایطی 
قرار گرفت که حتی احتمال ســفر به پاریس را هم نداشت. 
او بعد از بازی های آســیایی سال گذشــته، کتفش را به تیغ 
جراحان ســپرد تا نگرانی های زیادی برای هوادارانش به بار 
آورد. آن روزها، علیرضا دبیر، رئیس فدراســیون کشتی گفته 
بود در ایران هر کشــتی گیری عمل جراحی کتف انجام داده، 
دیگر نتوانسته به عرصه قهرمانی برگردد. حسن یزدانی ولی 
بــا زحمت زیاد به این مهم رســید. او اگرچــه یکی دو ماه با 
تأخیر ولی بالاخره برای بازی های المپیک پاریس مهیا شــد 
و یکــی از بخت های اصلی کســب مدال طــلا لقب گرفت. 
آمادگی جسمانی حسن یزدانی در کنار عمل به ظاهر موفق 
کتف او، این فرضیه را باورپذیر کرد که می تواند دومین طلای 
المپیکش بعد از ریو را تصاحب کند. برای او همه چیز تا دیدار 
فینال خوب پیش رفت ولی در آن مســابقه سرنوشت ســاز، 
چندین بار کتف آســیب دیده اش در رفت، تا مشــخص شود 
که بخشــی از نگرانی ها درباره این کشتی گیر بی اساس نبوده 
است. در پاریس و در شــرایطی که دیوید تیلور، ترسناک ترین 
رقیب حسن یزدانی غایب بود و آرون بروکس، نماینده آمریکا 
هم به فینال نرسیده بود، این بار کشتی گیر بلغارستانی، رؤیای 
قهرمانی حسن یزدانی را نقش بر آب کرد. از آن بدتر، شرایط 
حسن یزدانی در همان مسابقه بود که در عرض چند دقیقه، 
کتــف او چند بار از جا در رفت. درســت بعد از ســوت پایان 
همان مســابقه بود که پرســش بزرگ مطرح شد؛ آیا حسن 
یزدانی باید قید کشتی در سطح حرفه ای را بزند؟ این پرسش 
با توجه به آنچه پزشــکان نزدیک به او می گفتند، مهم تر هم 
می شــد؛ خبر نگران کننده این بود که او مجبور اســت دوباره 
همان کتف را عمل کند. این بار مســئله جدی تر از گذشــته 
هم هســت چراکه پیش تر یک بار همین کتف را عمل کرده و 
حالا سر بزنگاه کار دســتش داده و دوباره مجبور است روی 
آن عمل ســنگینی انجام دهد. شــایعه خداحافظی یزدانی 
از دنیــای کشــتی چنان قوت گرفت که خودش مجبور شــد 
خیلی ســریع در یک پیام اینســتاگرامی نسبت به آن واکنش 
نشــان دهد. او نوشت: «ســلام مردم شــریف و ملت بزرگ 
ایران، اول از همه تشــکر می کنم از لطف بیکران و همیشگی 
شــما مردم عزیز که به هر طریقــی حمایت و محبت خود را 

از من دریغ نکردید، شــما لایق بهترین ها هســتید. از صمیم 
قلب آرزو داشــتم امروز با شــما تبریک کســب مدال طلا را 
به اشــتراک بگــذارم و خدای خود را شــاهد می گیرم در این 
راستا از کوچک ترین تلاشــی دریغ نکرده ام... از روزهای اول 
جراحــی تا ثانیه های آخر فینال، بــا جان و دل جنگیدم تا در 
شرایطی که شــادی در دل مردم عزیزم کم رنگ شده، امیدی 
در دلشــان زنده کنم... و حتی برای چند ثانیه مسبب افتخار 
و شــادی شما باشــم... نامش را، حکمت، قســمت، تقدیر، 
نمی دانم چه بگذارم ولی می دانم که حتما خدا بهتر از همه 
ما می داند و راضی به رضایش هستم؛ اگر از توانایی و میزان 
آمادگی خودم اطمینان نداشتم هرگز پای در این میدان بزرگ 
نمی گذاشتم؛ در بالاترین میزان آمادگی چه به لحاظ جسمی 
و چــه روحی به پاریس رفتم اتفاقی که دســت مرا از مدال 
طــلا دور کرد، تقریبا غیر قابــل پیش بینی بود چه برای من و 
چه برای کادر درمان. احتمال این اتفاق در مجارستان بسیار 
بالاتر بود و بــا اینکه دوره درمان تکمیل نشــده بود رفتم تا 
همیــن اتفاق را محک بزنیم و بعد از اطمینان، برای المپیک 
آماده شــدیم و به گواه دکتر سهراب کیهانی تا ثانیه های اول 
فینال هیچ مشــکلی نداشتم ولی اتفاق است و هیچ یک از ما 
از یــک ثانیه بعد خود خبر نداریم. ولــی من از تلاش و امید 
دست نمی کشم. هیچ گاه کم فروشی نکرده ام و نخواهم کرد. 
پس از درمــان مجدد و در صورت نیاز عمــل مجدد باز هم 
تلاش خواهم کرد تا این اتفاق شیرین را برای شما به ارمغان 
بیاورم اما باز هم می گویم تسلیمم به رضای خدا، من سپردم 

به خدا هرچه خدا می خواهد...».
پیــام یزدانی به اندازه کافی روشــن اســت؛ او در همان 
چنــد جمله آخر به صراحت عنوان کرده می خواهد دوباره 
برگردد و برای شــادی هوادارانش تلاش کند. پرسش ولی 
هنوز پابرجاســت: آیا او باید ادامه دهد یا اینکه خداحافظی 
کند؟ وقتی درباره کشــتی گیری مثل حسن یزدانی صحبت 
می شــود، بدیهی اســت که خداحافظی این شــکلی اش از 
دنیای حرفه ای می تواند واکنش های زیادی در پی داشــته 
باشــد. واقعیت این است که حســن با همین شرایط هم در 
آســیا بی رقیب اســت و می تواند حداقل تا چند سال دیگر 
بــرای کاروان ایــران در تورنمنت های آســیایی یا تیم ملی 
کشتی آزاد ایران مدال آوری کند ولی موضوع مهم این است 
که آیا او توان کســب قهرمانــی در رقابت های جهانی و از 
همه مهم تر، المپیک را دوباره دارد؟ اینجا برای پاسخ دادن 
باید مکث بیشــتری کرد. حسن یزدانی با یک بار عمل کتف، 
فرصت رســیدن به عنوان قهرمانــی دوباره در المپیک را از 

دســت داد، حالا اگر قرار باشــد یک بار دیگــر هم این کتف 
را عمل کند، ضریــب موفقیتش به طور ویژه برای بازی های 
المپیک پایین تر می آید. واضح اســت کــه اینجا نباید درباره 
اســتثنائات صحبت کرد. همان طورکه علیرضا دبیر پیش تر 
گفته بود، عمل جراحی کتف برای یک کشتی گیر عمل بسیار 

سنگینی است.
دبیر حتی همین چند روز اخیر هم به طور رســمی عنوان 
کرده که حسن یزدانی صددرصد باید دوباره عمل کند. «او از 
همان ناحیه بار دیگر مصدوم شده و باید قطعا جراحی کند. 
از دکتر کیهانی خواستم که ســه گزینه برای حسن بگذاریم. 
حالا اینکه داخل کشــور جراحی کند یا در یک کشور خارجی 
که آن هم باید بررســی شود. غصه ام می گیرد. من این حرف 
را هشــت ماه قبل زدم و به ناحق به من حمله کردند. گفتم 
در ایــران دکتر جــراح خوب برای کتف نداریــم و حالا ثابت 
شــد. در همین المپیک طاهــا آکگل و جمالوف را دیدید که 
چند ماه قبل کتفشــان را جراحی کرده بودند و بدون مشکل 
کشتی گرفتند و حتی به مدال هم رسیدند. به هر حال حسن 
تصمیمش را گرفته بود و حتی وقتی خواســتم که صبر کند، 
این کار را نکرد. البته یزدانی افتخار این مملکت اســت و باید 

روی آینده او حساس باشیم».
پس، بخش اصلی نگرانی درباره حســن یزدانی به قوت 
خــود باقی اســت، فقط کمی صورت مســئله دچــار تغییر 
شــده که این یکی مربوط به آن اســت که آیا حســن باید در 
ایران جراحی کند یا کشــوری دیگر. البته کــه این مورد تنها 
بخش مبهم ماجرای حســن یزدانی نیســت؛ او همین روزها 
۲۹ساله اســت و به زودی وارد ســومین دهه از زندگی اش 
می شــود. با احتســاب همین مورد او بــرای المپیک آمریکا 
یکی از کشــتی گیران مســن ایران خواهد بود؛ با این برچسب 
که کتفش را هم جراحی کرده اســت. شاید بیان این مسئله 
آن هــم این روزها که یزدانی یکی از مدال آوران کاروان ایران 
بوده اندکی زود باشــد ولی با توجه به همین دو گزاره، یکی 
کتف آســیب دیده و دیگری مقوله ســن و سال، بد نیست که 
فدراســیون کشتی از همین حالا همه تخم مرغ ها در این وزن 
را در یک ســبد نچینــد؛ خاصه آنکه کشــتی آزاد در المپیک 
پاریــس هیچ طلایی نگرفت و نیاز به جوان گرایی در یکی دو 
وزن از جمله همین وزن حسن یزدانی حس می شود. هرچند 
این داستان، به معنی عبور زودگذر از حسن یزدانی، توانایی و 
تجربیات او نیســت؛ ولی تلاش برای معرفی جایگزینی برای 
او از همین امروز، می تواند فردای روشــن تری را برای کشتی 

ترسیم کند.

حساس ترین بازی هفته دوم رقابت های لیگ برتر فوتبال 
ایران قرار اســت فردا بیــن تیم های تراکتور و پرســپولیس 
برگزار شــود تا خیلی زودتر از آنچه باید، ستاره های دو تیم 
که دست بر قضا تعداد زیادی از همان ها تا چند هفته پیش  
هم تیمی  بودند، روبه روی یکدیگر قرار بگیرند. بازی تراکتور 
و پرســپولیس در حالی قرار اســت به میزبانی شــهر تبریز 
برگزار شــود که تا همین چند هفته قبل، ماجرای گیت های 
ورزشــگاه محل بحث بود و حتی شــایعه شــد  اگر نواقص 
موجود برطرف نشــود، ممکن است این بازی بدون حضور 
تماشــاگران برگزار شــود. حالا ولی خبر می رسد ایرادهای 
موجود در این زمینه رفع شــده و تماشــاگران می توانند از 
نزدیک این بازی را تماشــا کنند. مســئله بــزرگ ولی غیبت 
تماشــاگران زن در این بازی خواهد بود. پرسپولیســی ها که 
هفتــه قبل هم به دلیل اتفاقات رخ داده در ورزشــگاه اراک 
در فصل گذشــته، نتوانســته بودند از حضور تماشاگران زن 
بهره ببرند، در این بازی هم برای دومین هفته متوالی چنین 
امکانی را نخواهند داشــت. البته که مهم تر از پرسپولیس، 
وضعیت باشــگاه تراکتــور  به عنوان یکــی از پرهوادارترین 
تیم های ایران است. در تبریز هم زنان علاقه مند به تماشای 
فوتبال به اندازه کافی شور و اشتیاق برای رفتن به ورزشگاه 
و تشــویق تیم تراکتور را دارند، ولی ایــن مهم از آنها دریغ 
شده اســت. اگرچه از سال گذشته درهای ورزشگاه به روی 
زنان در شــهرهای مختلفی گشــوده شــده تا به ورزشگاه 
بروند و بازی تیم های مورد علاقه شان را نگاه کنند، ولی دو 
کلان شــهر اصفهان و تبریز  چنین اجازه ای را به زنان هوادار 
تا کنون نداده اند. تبریزی ها یک بار در فصل گذشــته درها را 
به روی زنان گشــودند، ولی درست پس از اتفاق رخ داده در 
اراک، دوباره مانع ورود آنها به ورزشــگاه شــدند. در فصل 

جدید، امیدواری زیادی شکل گرفته بود که آنها یک بار دیگر 
طعم حضور در ورزشــگاه را بچشند، ولی این موضوع برای 
بازی حساس هفته دوم محقق نشده است. ظاهرا قرار شده 
جایگاهی که برای تماشــاگران زن در ورزشگاه تبریز در نظر 
گرفته شــده، در اختیار تماشاگران پرسپولیس قرار بگیرد. از 
آنجــا که تیم میهمان در این بــازی فقط می تواند ۱۰ درصد 
از گنجایش ورزشــگاه را داشته باشــد، برای پرسپولیسی ها 
جایــگاه زنان ورزشــگاه تبریز در نظر گرفته شــده اســت. 
مسئولان تبریزی هنوز  به این ماجرا واکنشی نشان نداده اند، 
ولی یکی از مســئولان فوتبال این شــهر گفتــه از آنجا که 
ورودی جایگاه زنان در ورزشــگاه تبریز هنوز مهیا نشده، این 
بازی هم بدون حضور آنها برگزار می شود تا اگر پرسپولیس  

درخواستی برای حضور تماشــاگرانش در ورزشگاه داشته 
باشــد، این جایگاه در اختیار آنها قرار بگیرد. مســئله ورود 
زنان به ورزشــگاه از ســال پیش با جدیت بیشــتری دنبال 
می شــود و حتی همین دوره، مهدی تاج، رئیس فدراسیون 
فوتبال هم گفته که این موضوع دیگر الزامی است و فیفا و 
کنفدراسیون فوتبال آســیا با حساسیت بیشتری آن را دنبال 
خواهند کرد. با وجود چنین هشــداری، بازی هفته گذشــته 
پرسپولیس مقابل ذوب آهن که به میزبانی اراک برگزار شد، 
بدون حضور تماشاگران زن رقم خورد. در این هفته هم در 
تبریز چنین خواهد شــد. ضمن اینکه سپاهانی ها هم هنوز 
درگیر اخذ مجوز ورود زنان به ورزشــگاه هســتند تا شــاید 

تابوی حضور آنها در لیگ برتر  شکسته شود.

پایان حسن یزدانی؟

تراکتور – پرسپولیس؛ خبری از  حضور  زنان  نیست
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